

What if your **Lung Cancer** path included a different approach?



Learn more about the MARIPOSA research study that is evaluating a combination of investigational medications for adults with advanced non-small cell lung cancer (NSCLC).

Do you have EGFR-mutated locally advanced or metastatic non-small cell lung cancer? A clinical research study is now enrolling eligible adults.

The purpose of this study is to evaluate the effectiveness of a combination of two investigational medications in people with EGFR-mutated locally advanced or metastatic non-small cell lung cancer.

You may be eligible to participate if you:

- Are 18 years of age or older
- Have been diagnosed with non-small cell lung cancer that has tested positive for EGFR Exon 19del or Exon 21 L858R substitution
- Have not received any prior treatment for your advanced cancer

If you are interested, additional eligibility criteria will be assessed by the study doctor or staff. The commitment for the study is up to 5 years.

Qualified patients may receive investigational study medication and some study-related medical care at no cost.

To learn more about this clinical research study, please visit www.clinicaltrials.gov and search for '73841937NSC3003, or contact the site at:

Bagaimana jika laluan **Kanser Paru-paru** anda menyertakan pendekatan yang berbeza?



Ketahui lebih lanjut tentang kajian penyelidikan MARIPOSA yang menilai gabungan ubat-ubatan percubaan untuk dewasa yang menghidap kanser paru-paru bukan sel kecil (NSCLC) melarat.

Adakah anda menghidap kanser paru-paru bukan sel kecil yang merebak setempat atau metastatik dengan mutasi EGFR? Satu kajian penyelidikan klinikal kini sedang mendaftarkan dewasa yang layak.

Tujuan kajian ini adalah untuk menilai keberkesanan gabungan dua ubat percubaan dalam kalangan mereka yang menghidap kanser paru-paru bukan sel kecil yang merebak setempat atau metastatik dengan mutasi EGFR.

Anda mungkin layak untuk menyertai jika anda:

- Berumur 18 tahun ke atas
- Telah didiagnosis dengan kanser paru-paru bukan sel kecil yang telah diuji positif untuk EGFR Exon 19del atau pengganti Exon 21 L858R
- Tidak pernah menerima sebarang rawatan sebelum ini untuk kanser melarat anda

Jika anda berminat, kriteria tambahan akan dinilai oleh doktor atau kakitangan kajian. Komitmen kajian ini adalah sehingga 5 tahun.

Pesakit yang layak mungkin menerima ubat kajian percubaan dan penjagaan kesihatan berkaitan kajian tanpa apa-apa bayaran.

Untuk mengetahui lebih lanjut tentang kajian penyelidikan klinikal ini, sila layari www.clinicaltrials.gov dan cari "73841937NSC3003" atau anda boleh menghubungi tapak di:

janssen 

如果您的肺癌治疗途径包含 其它方法怎么办？

了解有关 MARIPOSA 研究的更多信息，该研究正在评估针对晚期非小细胞肺癌 (NSCLC) 成年患者的研究药物组合。

您是否患有 EGFR 突变型局部晚期或转移性非小细胞肺癌？目前，有一项临床研究正在招募符合条件的成年人。

这项研究旨在评估由两种研究药物联合治疗对 EGFR 突变型局部晚期或转移性非小细胞肺癌患者的有效性。

如果满足下列要求，则您符合参加研究的条件：

- 年满 18 岁或以上
- 已被诊断患有非小细胞肺癌，且 EGFR19 号外显子缺失或 21 号外显子 L858R 置换检测呈阳性
- 尚未接受任何晚期癌症治疗

如果您感兴趣，其他入选资格条件将由研究医生或工作人员进行评估。该研究的承诺期限长达 5 年。

符合条件的患者将可无费用的获得研究药物以及与研究相关的医护。

如需进一步了解此临床研究，请登录 www.clinicaltrials.gov 并搜索 "73841937NSC3003"，或者您可以通过以下网址与该网站联系：

